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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-14/ 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  16. 06. 2009 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

19 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 15.06.2009. (ponedjeljak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
Komisija ia izbor i imenovanje najljepše okućnice: 
Zdenka Šupraha 
Ljiljana Kamenar 
Amina Rupčić 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

      1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 18. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
- 2.IZBOR NAJLJEPŠE  OKUĆNICEI BALKONA  ZA 2009.  
- 3. STANJE NA TERENU - INFORMACIJA 
-  
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 18. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 

  
AD2. 
Vijeće i članovi izborne komisije pregledali prijavljene okućnice ukupno 16 prijavljenih te izabrani 
su slijedeći za  okućnica obitelj (Mičetić, Vujičić, Velčić i Fićor) a za balkon Rajačić i Njegovan Kata 
Vijeće dogovorilo da će se nagrada u iznosu od 1.500,00 kuna  podijeliti za izabrane u iznosu da 
svaki izabrani sudionik  dobije 250,00 kuna u poklon bonu koji će moći podignuti u Parkovi plus, a 
iznos od 300,kn će se kupiti u biljkama. 
Zaključak Vijeća je da se takoñer i ostali sudionici nagrade za učestvovanje nagrade sa ukrasnom 
biljkom, i naravno da se podijele priznanja a podjela će se održati u   rujnu 2009. godine na 
proslavi Dana MO 
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Vijeće dogovorilo da se obilježavanje Dana Mjesnog odbora održi  u periodu od 07.09. do 12.09. 
godine uz razna sportska dogañanja i sa završnom feštom. 
 
 
 
AD3. 

Vijeće donijelo zajednički stav da se od Rijekaprometa-  Lea Kurelić traži izvješće o odreñenim 
radovima i troškovima na terenu, s obzirom da je na zadnjoj sjednici odrañen obilazak cijeloga 
terena . 

U Ulici Kozala završeni radovi, te treba staviti pješački prijelaz kod OŠ Belvedere, Centra za 
rehabilitaciju i na autobusnoj stanici Vinas kod k.br.85-87 

Takoñer treba tražiti od Rijekaprometa odgovor zašto se nije postavila zaštitna ograda za 
zabranjeno prometovanje u ulici Kozala kod br.91 

 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


